
Več reda na igriščih
Z redne letne skupščine teniškega kluba
Ježica

Pred kratkim je bila v prostorih
krajevne skupnosti Ježics redna
letna konfereca teniškega kluba Je-
žica, na kateri je bilo prisotnih 55
članov.

Ko so ocenjevali preteklo leto so
ugotovlli, da vseh nalog, ki so si jih
zadali, niso mogli izopolniti, predv-
sem zato, ker je primajkovalo igriSč
za vadbo, delno pa tudi zaradi de-
narja V načrtu so namreč imeli raz-
Siritev igralnih površin pri gosiišču
Štern, vendar se je vse skupaj zata-
knilo.

Turntrjev v okviru kluba niso or-
ganizirali, ker je nad tem prevzela
organizacijo občinska ZTKO. Sode-
lovati pa so pri izvedbi drugih tur-
nirjev, med njimi sta to predvsem
spomladanski \n jesenski turnir za
posameznike in dvojice. zraven te-
ga pa so organizirali tudi teniško
prvenstvo občine Bezigrad. Med
posamezniki so pohvalili tovariSa
Križanka in Sojevca ter mladinca
Grego Šketa in Miho Miheli£a. Ime-
li so tudi sretanje s teniSkim klu-
bom iz Kopra, s katenm so navezali
prijateljske stike. V delu z mladimi
ni bifo vidnega posebnega napred-
ka. primanjkovala so predvsem

prosta igrišča. Kar so delali, so de-
lali amatersko, predvsem v lastni
reiifi.

Letos se jim obetajo boljSi časl,
vsaj glede igrifič. S športno rekre-
acijskim centrom Ježica se namrei
dogovarjajo za igrišCa, ki bi biia
rezervirana samo za njihove ilarve^
in to ob točno določenih dnevih m
terminih. Bolj bodo aktivni tudi gle-
de turmrjeu, z tenifikimi klubi \z Ko-
pra. Radenc in Ptuja pa bodo orga-
nizirali sreCanja in tekmovanja .

če bodo le možnosti, bodo orga-
niziraii tudi razne tečaje tenisa. od
začetnega do nadaljevalnega. Vi-
deti je, da bodo imeli letos tudi
manj denarnih težav Poskrbeti pa
bodo morali za večji red in discipli-
no na igriščih. To bodo morali raz-
iistiti predvsem saml med seboj,
saj so predvsem sami krivi, da pnde
včasih do nesoglasij glede igralne-
ga reda.

Določili so tudi višino člananne
in sicer znaža 2000 dinarjev za sta-
rejSe in 1000 dinarjev za mladince
in študente.
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